

# 欧洲华人启发大会 2024

# EUROPE CHINESE ALPHA CONFERENCE 2024



敬爱的xxx:

诚挚邀请您参加《欧洲华人启发大会》

我们诚挚地邀请您参加将在**2024年4月30日**的《欧洲华人启发大会》以及**5月1日**的启发队工培训。此次大会的目的是在欧洲华人基督徒群体中点燃传福音的热情，并且促进一个合一的愿景，加强欧洲华人教会之间的联系与合作。

此活动为期1.5天。第一天，我们希望与欧洲华人教会牧长，领袖们分享《华人启发视频》的异象，它的形成以及接下来的使命，也将有机会听见很多的生命故事。第二天，我们将关注于振奋人心的讲座，故事以及实际的操作，如何开展课程，建立启发团队，带领小组以及祷告服事。因此，欢迎您带领您的团队前来参加!

活动详情如下:

## 启发大会

日期: 4月30日 (周二)

时间: 下午 1:30 - 5:00

*(如果您是牧长, 特别邀请您参加牧者交流晚餐, 下午5:30至7:30。请在报名表里标注。)*

## 启发队工培训

日期: 5月1日 (周三)

时间: 早上9:30- 下午 6:00

地点: 德国汉堡华人基督教会 (Chinesische Christliche Gemeinde Hamburg) Dulsberg-Süd 26,22049 Hamburg, Germany

大会和培训全程将以华语进行。请点击此[链接](#)报名:

<https://buytickets.at/alphaasiapacific/1130199>

我们期待能在这次大会与您一同祷告，学习和装备。随同这封邀请函，也附上这两天活动的流程。如有任何疑问，随时透过邮件[cafs.admin@alpha.org.my](mailto:cafs.admin@alpha.org.my)与我们联系。期盼与您相见!

Dear xxx,

## Invitation to the "Europe Chinese Alpha Conference"

We cordially invite you to join us in the **"Europe Chinese Alpha Conference"** on **April 30, 2024**, and the **Alpha Team Training** on **May 1st**. The purpose of this conference is to ignite the passion for evangelism among the Chinese Christian community in Europe and to enhance a vision of unity, strengthening the connections and cooperation among Europe Chinese churches.

This is a 1.5-days event. On the first day, we hope to share the vision of the "Chinese Alpha Film Series" with Chinese church pastors and leaders in Europe, its formation and prospects, which we will get to hear many life transformed stories. The second day will be focusing on the nuts and bolts of Alpha, such as how to get started, establishing a team, leading small groups, and prayer ministry. Therefore, please feel free to bring along your team!

Event details are as follows:

### **Chinese Alpha Conference**

Date: April 30th (Tuesday)

Time: 1:30 PM - 5:00 PM

(If you are a pastor, you are specially invited to the Pastors' Networking Dinner from 5:30 PM to 7:30 PM. Please indicate in the registration form.)

### **Alpha Team Training**

Date: May 1st (Wednesday)

Time: 9:30 AM - 6:00 PM

**Location:** Chinesische Christliche Gemeinde Hamburg, Dulsberg-Süd 26,22049 Hamburg, Germany

The conference and training will be conducted entirely in **Mandarin**. Please click on this [link](https://buytickets.at/alphaasiapacific/1130199) to register: <https://buytickets.at/alphaasiapacific/1130199>

We look forward to praying, learning, and equipping together at this conference. If you have any questions, feel free to contact us via email at [cafs.admin@alpha.org.my](mailto:cafs.admin@alpha.org.my) . Looking forward to seeing you!



## 流程 Tentative Programme

周二, 4月30日 Tuesday, 30 April 2024	
时间 TIME	流程 PROGRAMME
01:30 PM	抵达 & 报到 Arrival & Registration
02:00 PM	<b>第一部分讲座</b> FIRST SESSION TALKS
03:00 PM	<b>体验课: 第一集-人生就是如此吗</b> MODEL SESSION: EPISODE 1 - Is there more to life than this
03:30 PM	茶歇 Teabreak
03:45 PM	<b>第二部分讲座 &amp; 问与答</b> SESSION TALKS II & Q&A
05:00 PM	结束 END
05:30 PM	<b>牧长交流晚餐</b> Pastors' Networking Dinner

周三, 5月1日 Wednesday, 1 May 2024	
时间 TIME	流程 PROGRAMME
09:30 AM	抵达 & 报到 Arrival & Registration
10:00 AM	<b>欢迎 Welcome</b>
10:15 AM	<b>第一部分启发培训</b> ALPHA TRAINING PART I
12:00 PM	午餐 Lunch Break
01:30 PM	<b>第二部分启发培训</b> ALPHA TRAINING PART II
03:30 PM	<b>第三部分启发培训</b> ALPHA TRAINING PART III
05:55 PM	<b>祷告和祝福 Prayer &amp; Blessings</b>
06:00 PM	结束 END